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Понятие «приобретение» в контексте защиты добросовестного приобретателя
Действующее российское законодательство, закрепляя институт защиты добросовестного приобрета-

теля вещи, тем не менее не раскрывает содержание понятия «приобретение» в контексте нормы ст. 302 

ГК РФ. При этом данный вопрос является актуальным, поскольку приобретение вещи приобретателем 

является условием его защиты. Правоприменительная практика не дает ответа на данный вопрос, а на-

учные исследования по этому вопросу отсутствуют. Исходя из того что добросовестный приобретатель 

получает вещь от неуправомоченного отчуждателя, то под приобретением вещи следует понимать фак-

тическое ее приобретение, а именно получение владения вещью.
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The Concept of “Acquisition” within the Framework of Protection of a Good Faith Acquirer
The current Russian legislation, securing the institution of protection of a bona fide purchaser of a thing, 

nevertheless does not disclose the content of the concept of “acquisition” in the context of the provisions

of Art. 302 of the Civil Code of the Russian Federation. At the same time, this issue is relevant, since the 

acquisition of a thing by the purchaser is a condition for his protection. Law enforcement practice does not 

provide an answer to this question, and there are no scientific studies on this issue. Proceeding from the fact 

that a bona fide acquirer receives a thing from an unauthorized alienator, then the acquisition of a thing should 

be understood as its actual acquisition, namely, obtaining possession of the thing.
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